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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012 . évi XXXVI.
törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II . 24 . )
OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Pintér Sándor belügyminiszterhez

„Megoldódott-e a határra vezényelt rendőrök túlórapénzének ügye? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mint arról a sajtó is részletesen beszámolt, decemberben a rendőrség számos korábban a déli határr a
szolgálatteljesítésre vezényelt rendőrnek küldött ki levelet, amelyben jelent ős, esetenként több százezer
forintos összeg nyolc napon belüli visszafizetésére szólítottak fel . Ezt azzal indokolták, hogy korábba n
téves jogszabály-értelmezés következtében hibásan számolták el a túlórákat, ezért nagyobb összegű díjazást
számfejtettek . A levélben tehát a köztudottan szerény anyagi körülmények között élő rendőrcsaládoktó l
közvetlenül a karácsonyi ünnepek elő tt a követeltek vissza a rendőrség hibájából tévesen kiutalt illetményt .

Kérdezem Miniszter Urat, hogy megoldódott-e az álláspontjuk szerint tévesen elszámolt túlórák ügye ?
Mennyi határra vezényelt rend őrt köteleztek a korábban kiutalt összegek visszafizetésére? Összese n
mekkora összeget követeltek vissza? Az érintett rendőrök számára biztosítottak-e részletfizetés i
lehetőséget, vagy a rendőrség a felszólító levélben foglaltak szerint valóban ragaszkodott az egyösszeg ű
kifizetéshez? Vannak-e folyamatban perek, illetve egyéb jogi eljárások e téves kifizetések, illetve a
kifizetett összegek visszakövetelése miatt ?

Az MSZP álláspontja az, hogy még akkor sem lehet elvárni az egyösszegű visszafizetést, ha a túrórákat
valóban téves jogszabály-értelmezés alapján számolták el . A mi javaslatunk az, hogy amennyiben a túlórá k
elszámolásának az ügye még nem zárult le, az érintettek számára biztosítsák a tévesen elszámolt túlórá k
utólagos ledolgozását. Kérdezem Miniszter Urat, látja-e akadályát a rend őrség hibájából előállt helyzet
ilyen módon történő, méltányos megoldásának? Ha ennek Miniszter Úr nem látja akadályát, akkor a
rendőrség biztosítani fogja-e a túlórák utólagos ledolgozásának lehet őségét?

Budapest, 2016. január 11 .

MSZP
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